KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL

觀塘官立中學

Tel.: 2343 6220 (Office)

Fax: 2304 4671

9, Shun Chi Street, Shun Lee Estate Kwun Tong, Kowloon

學生健康服務(學童保健)「網上報名申請」先導計劃

各位家長/監護人:

學生健康服務旨在促進及保持學生的身心健康,服務會根據學生在各個成長階段的健康需要,提供促進健康及預防疾病服務,使他們可以充分發揮學習潛能。服務範圍包括健康評估(需要時接受身體檢查、發育/青春期評估)、個別健康輔導及健康教育等活動。有關各年級的活動項目,你可透過學生健康服務網頁(www.shs.gov.hk/healthprog.pdf)查閱有關資訊。

衞生署學生健康服務現正開始辦理 2024/2025 學年的報名手續,現誠邀貴子女參加有關計劃,服務期由本年 11 月至明年 10 月,本校已參加本學年「網上報名申請」先導計劃,衛生署已預備網上報名表(頁面上 QR code):



網上申請遞交日期由 2024 年 9 月 1 日至 9 月 14 日。有關網上報名的流程,可參閱附頁之「在網上遞交申請時的注意事項」。已報名參加學生健康服務的學生,會根據就讀學校所在地區,獲安排到指定的學生健康服務中心,接受每年一次的健康檢查。貴 子女獲編配的中心是藍田學生健康服務中心,地址為觀塘啟田道 99 號藍田分科診所 5 樓。中心會在約定檢查日期前約一個月,經學校派發檢查通知書給家長/監護人,誠意邀請各家長陪同子女出席健康檢查。

請瀏覽學生健康服務網頁(www.studenthealth.gov.hk),以查詢有關學生健康服務的詳細資訊。 如有任何查詢,請致電 23436220 與 本校梁鳳英老師聯絡。

觀塘官立中學校長

麗葉紅菜

葉麗紅

EDUCATION UTIL

在網上遞交學生健康服務申請時的注意事項

1 EHO	ウェノサボーンモルクチ	/# <u>}</u> }
步驟	家長/監護人所需的行動	備註
1. 在網上平台的首頁上	登入網站前,請先閱讀公告欄中的	
	相關文件	
2. 在登入網站前	在登入網站時,請輸入學生的證件	請使用與上年度相同的
	種類和證件號碼	證件種類和證件號碼(如
	(請先選用香港身份證/香港出生證	適用)。
	明書(如適用))	
3. 開始申請時,請填寫所有	請依照學生香港身份證/香港出生	請提供一個香港的手機
必填的欄位。	證明書/其他身份證明文件上的姓	號碼(如適用)。
	名填寫。	
	姓氏和名字應分別填寫在提供的欄	
- =	位中。	
	您必須提供*一個手機號碼,以便	
	在申請過程結束時,收到一個來自	
	香港和含有一次性密碼的短訊(驗	
	證碼)。	
4. 當完成申請	我們會發送一個驗證碼到您提供的	如果未能及時提交驗證
	手機號碼*。	碼,您需要重新申請或
		經學校提交書面申請
		表。
5. 同意加入醫健通	我們鼓勵學生參加醫健通,當您在	
(電子健康紀錄互通系統)	網上完成遞交學生健康服務及學童	
	牙科保健服務的申請,醫健通的預	
	先註冊即開始,請閱讀相關資料並	
	給予您的同意,您將被轉到醫健通	
	註冊頁面。	
	245, 250, 351	

~	10 m 1 m 1 m 1 m 1 m 1 m 1 m 1 m 1 m 1 m
~	OTHER STATE OF THE
	TION

(請於九月九日或以前回覆及簽署eClass內的電子回係)

	1.4
凹	1余

葉校長:

本人已知悉有關「學生健康服務(學童保健)「網上報名申請」先導計劃」通告內容。

學生姓名:		_	家長姓名:
班別及學號:	_()	家長簽署:

二零二四年九月 日

KTGSS/24-25/09

KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL

觀塘官立中學

Tel.: 2343 6220 (Office)

Fax: 2304 4671

9, Shun Chi Street, Shun Lee Estate Kwun Tong, Kowloon

2nd September, 2024

Dear Parents/ Guardians,

Student Health Service Online Enrolment Pilot Scheme (E-enrolment)

The objectives of Student Health Service are to safeguard both the physical and psychological health of students through health promotion and disease prevention services, enabling them to gain the maximum benefit from the education system and develop their full potential. Our scope of service includes health assessment (including physical examination, growth and puberty assessment when necessary), individual health counselling and health education. For details of the health programmes categorised by grade, you may refer to the "Health Programmes at Student Health Service Centre" at (www.shs.gov.hk/healthprog.pdf)

The Student Health Service of the Department of Health is now conducting enrolment exercise for the 2024 / 2025 school year. The service period starts from November this year to October next year. Our school has participated the "Online Enrolment" pilot scheme (E-enrolment) for this school year. An online enrolment form is now available (please refer to the QR code below):



The submission period will be from 1 Sept to 14 Sept 2024. For details, please refer to the attachment - "Points to note when submitting the online application". Enrolled students of the Student Health Service will be given an annual appointment at a designated Student Health Service Centre according to the location of their schools. The Centre designated for your child is Lam Tin Student Health Service Centre at 5/F, Lam Tin Polyclinic, 99 Kai Tin Road, Kwun Tong. An appointment letter will be sent to you through the school about one month before the appointment date. You are invited to accompany your child on the appointed date.

For further details of the Student Health Service, you may browse the Student Health Service website (www.studenthealth.gov.hk). For enquiries, please contact PE teacher Ms Leung at 23436220.

Yours Faithfully,

TOO DI

IP Dai-hung (Principal)

Points to note when submitting the online application for Student Health Service

Steps	Actions by parents/guardians	Remarks
1. On the landing page of the	Read the related documents in the Notice	
online platform	Board before login	
2. Before accessing the portal	Use the student's identity document type & number to login	If possible, please use the same document type and
	(preferably using Hong Kong Identity Card/ Hong Kong Birth Certificate if available)	number as previous year.
3. Start the application by completing the required fields	Complete the name of the student as printed on the Hong Kong Identity Card/ Hong Kong Birth Certificate/ other Identity Document.	If possible, please provide a Hong Kong mobile phone number.
	The surname and given name should be entered separately in the provided field.	
	You have to provide a *mobile phone no.	
	for receiving SMS from Hong Kong with	
	the one-time password (verification code)	
	at the end of the application process.	
4. At the end of the application	A verification code will be sent to your	If failed to submit verification
	said mobile phone no.*	code timely, you need to
		restart the application or
		submit paper enrolment form through
		school.
5. Consent for joining eHealth	You are encouraged to join the eHealth	
3 0	for students. The pre-registration for	
	eHealth will start after completion of the	
	E-enrolment application process.	
	Please read the information and give your	
	consent. You will be directed to the	
	eHealth registration page.	

Dear Principal IP,	- REPLY SLIP (Please sign the reply slip on e-class on or before 9/9)
I have read the details of e-notice of State (E-enrolment).	tudent Health Service Online Enrolment Pilot Scheme
Name of student:	Name of Parent/Guardian*:
Class & Class No.:() *Please delete as appropriate	Signature:

Date:

September 2024